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z wyborczego zebrania wiejskiego mieszkańców
gmina Bra!in, województwo wielkopolskie

odbytego w dniu 18 stycznia 2015 roku

Na 236 uprawnionych do głosowania w zebraniu udział wzięło w pierwszym
terminie 65 mieszkańców.
W drugim terminie,,,,,,.,,,,,,,,,,,mieSZkańeóW* .

Lista obecności w załączeniu.
Ponadto w zebraniu uczestniczyli:
Wójt Gminy Bralin - Roman Wojtysiak.

porządek obrad wieiskiego zebrania wvborczego
Otwarcie.
Przyjęcie porządku obrad.
Wybór przewodniczącego zebrania.

1.

2.

3.

4. Sprawozdanie sołtysa z działalności rady sołeckiej w poprzednlej kadencji.
5. Powołanie Komisji Skrutacyjnej.
6. Zgłaszanie kandydatów na sołtysa.
7. Wybór sołtysa.
8. Zgłaszanie kandydatów na członków Rady Sołeckiej.
9. Wybór Rady sołeckiej.
10.Wolne głosy i wnioski.
11. Zamknięcie obrad.

h
to

Pkt 1Otwarcie.
Otwarcia zebrania dokonała sottys Małgorzata Klofta, powitała przybyłych i

poprosiła wójta o przejęcie głosu.
stwierdzono, że w zebraniu bierze udział 65
odbywa się ono w pierwszym/d+łłeim* terminie ijest prawomocne.

[W mYŚl §6 ust.5 Statutu sołectwa Mnichowice stanowiącego załącznik Nr 7 do Uchwały Nrvl25lO3 Rady Gminy Bralin z dnia 3 marca
2003 r. w sprawie nadania statutÓW Sołectwom z terenu Gminy Bralin (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z2003 r. Nr 73 poz. 1418) Dla dokonania
WaŻnego wYboru Sołtysa i Rady Sołeckiej na zebraniu wiejskim wymagana jest obecność, co najmniej 1/5 uprawnionych mieszkańców
sołectwa z zaokrągleniem do jednego mieszkańca w dół. (236/5=47,2 tj. wymagana więkzość wynosi 47 mieszkańców)]

Pkt 2, Przyjęcie porządku obrad.
Następnie wójt przedstawił obecnym porządek obrad wiejskiego zebrania

wyborczego, porządek został przyjęty bez uwag z uwa8ami,*
W oparciu o statut sołectwa Mnichowice wójt przyblizył zebranym sposób

I

mieszkańców, wobec czego

zebrania:

głosowania na sołtysa i członków rady sołeckiej.
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Pytań i uwag do zasad głosowania nie zgłoszono.

UWAGl: nie dotyczy

Pkt 3 Wybór przewodniczącego zebrania.
Na przewodniczącego zebrania mieszkańcy zaproponowali kandydaturę

Stanisława Mirowskiego, Pan Mirowski przyjął propozycję, innych sugestii nie
było wobec czego mieszkańcy przegłosowali przyjętą opcję i na
p rzewod n iczącego ze b ra n ia jed nogłoś n ie wyb ra n o : Stanislawa Mirowskiego.

Pkt 4 Sprawozdanie sołtysa z działalności rady sołeckiej w poprzedniej.
Sołtys Małgorzata Klofta przedstawiła zebranym sprawozdanie z działalności

Rady Sołeckiej w poprzedniej kadencji.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 5 Powołanie Komisji Skrutacyjnej.
Przed przystąpieniem do wyboru Komisji Skrutacyjnej wójt przypomniał

obecnym , że członek komisji nie może ubiegać się o wybór na funkcję sołtysa
bądź członka rady sołeckiej.
Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji
Skrutacyjnej.
Mieszkańcy zaproponowali następujące kandydatury: Janina Habelska -
wyraziła zgodę, Stanisława Majcher - nie wyrazita zgody,Zofia Puchała -
wyraziła zgodę, Wojciech Heising - wyra,ził zgodę, w związku z brakiem dalszych
propozycji listę zamknięto i przewodniczący zebrania zarządzit gtosowanie.

W celu dokonania wyboru sołtysa jednogłośnie wybrano Komisję Skrutacyjną
w następującym składzie:

1. Przewodniczący komisji: Janina Habelska,
2. Członek komisji: Wojciech Heising,
3. Członek komisji: Zofia Puchała.

Pkt 6 Zgłaszanie kandydatów na soltysa.
Na sołtysa zgłoszono następujące kandydatury: Małgorzata Klofta - wyraziła

zgodę.
Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń przewodniczący obrad zamknął listę i

zarządziła prze p rowad ze n ie przez Ko m isję Skruta cyj ną głosowa n ia.

Pkt 7 Wybór sołtysa.
Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna protokolarnie stwierdziła,
że na sołtysa sołectwa Mnichowice wybrano: MAŁGORZATĘ KLOFTĘ
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Y' Protokół Komisji Skrutacyjnej oraz karty do głosowania stanowią załącznik do
niniejszego protokołu.

Pkt 8 Zgłaszanie kandydatów na członków Rady Sołeckiej.
§ 22 ust. 2 statutu, stanowi, że Rada Sołecka składa sie z 6 osób.

Na członków Rady Soteckiej zgłoszono następujące kandydatury:
1) Danuta Paprzycka - wyraziła zgodę,
2) Karol Mąka - wyraził zgodę,
3) Katarzyna Gogol - wyraziła zgodę,
4) Robert Gogol - wyraził zgodę,
5) lzabela Marcinków - nie wyraziła zgody,
6) Stanisław Mirowski- wyraził zgodę,
7) Piotr Laskowski- nie wyraził zgody,
8) Jacek Gogół - nie wyraził zgody,
9) Ewa Michalska - nie wyraziła zgody,
10) Stanisława Majcher - nie wyraziła zgody,
11) Krzysztof Parzonka - nie wyraził zgody,
12) lwona Szlag - nie wyrazita zgody,
13) Rafał Peksa - wyraził zgodę,
14) Klaudia Lepka - wyraziła zgodę,
15)Tadeusz Puchała - wyraził zgodę,
16)Jan Poprawa - nie wyraził zgodę,
17) Paweł Marcinków - nie wyraził zgody.

Nie wzięto pod uwagę kandydatur osób, które były nieobecne na sali, w
związku z brakiem dalszych propozycji prz'ewodniczący obrad zamknął listę
chętnych:

Przed przystąpieniem do głosowania salę opuściły trzy osoby.
wobec czego w dalszei cześci zebrania udział bierze 62 mieszkańców.
Listę kandydatów w następującym porządku alfabetycznym poddano pod
głosowanie: Gogol Katarzyna, Gogol Robert, Lepka Klaudia, Mąka Karol,
Mirowski Stanisław, Paprzycka Danuta, Peksa Rafal, Puchała Tadeusz.
Przed przystąpieniem do głosowania wójt przypomniał zebranym, że mają do
dyspozycji 6 głosów i doradził, żeby dobrze je wykorzystać.
Podczas gdy Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy wójt zaproponował
zebranym żeby ten czas wykorzystać i omówić punkt ].0 wolne głosy i wnioski.

Pkt 9 Wybór Rady sołeckiej.
Po przeprowadzeniu głosowania komisja skrutacyjna protoko!arnie

stwierdziła, że członkami Rady Soteckiej sołectwa Mnichowice wybrano
następujące osoby:

1) KatarzYna Gogo'' 
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2) Stanisław Mirowski,
3) Danuta Paprzycka,
4) Tadeusz Puchała,
5) Klaudia Lepka,
6) Karol Mąka.

protokół komisji skrutacyjnej oraz karty do głosowania w załączeniu.

Pkt 10 Wotne głosy iwnioski:
> Malgorzata Klofta korzystając z okazji dzisiejszego zebrania zaproponowała
obecnym żeby wyrazili zgodę na powierzenie opieki i dozoru nad
WYremontowanym Domem Ludowym Paniom lwonie Parzonka, Anecie
Parzonka i lwonie Szlag, Panie wstępnie wyraziły zgodę na podjęcie się tego
zadania. Pani sołtys zapewniła je, że pozostali mieszkańcy będą im służyć
pomocą.
> WÓjt poparł pomysł Pani sołtys zapytał czy są jeszcze jakieś inne osoby chętne
do opieki nad obiektem ale zainteresowanych nie było więc omówił kwestie
powierzenia sołectwu mienia w zwykły zarząd.
Zagadnienie to reguluje statut sołectwa.
Po zakończeniu wyborczych zebrań wiejskich wojt zobowiązał się do
formalnego przekazania mienia sołectwom. Wyznaczenie opiekunów jest
szczególnie wskazane w stosunku do tych domów ludowych, które w ostatnim
czasie zostały wyremontowane i doposażone.
WÓjt wspomnia|, że przychody z tytułu gospodarowania mieniem stanowią
dochód gminy i będą wpłacane na wydzielone dla kazdego sołectwa subkonto a
następnie wydatkowane na jego potrzeby.
> Paweł Marcinków zapytał o możliwość wybudowania drogi wraz z poboczem
na odcinku Mnichowice - Bralin.
> WÓit odpowiedzial, że wspomniana droga należy do powiatu i ze w minionej
kadencji był pomysł powiatu ażeby wybudować ciąg pieszo-jezdny ale nie
wiadomo czy koncepcja ta będzie kontynuowana.
WÓjt wspomniał o spotkaniu ze starostą podczas którego na prośbę starosty
wójtowie wskazywali drogi powiatowe przebiegające przez ich gminy a
wymagające remontu. Z Gminy Bralin wskazano drogę Bralin - Czermin i

dokończenie rozpoczętej inwestycji budowy chodnika przy ulicy Namysłowskiej
(od policji w stronę centrum Bralina).
WÓjt wyraził nadzieję, że powróci temat budowy ścieżki rowerowej w stronę
,,Pólka".
> Wójt odniósł się do sytuacji jaka od wyborów samorządowych panuje w
gminie, o trudnej współpracy z radą a także o fakcie zlożenia przez jeden z

klubów radnych pisma do wojewody odnośnie podjęcia uchwały w sprawie
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WVboru Przewodniczącego rady z naruszeniem obowiązujących procedur -
sprawa jest w toku.
WÓjt dodał, ze rada jest autonomlcznym organem stanowiącym tymczasem
wójt jest jednoosobowym organem wykonawczym i w posiedzeniach rady
bierze udział z gtosem doradczym, radni za swoje decyzje biorą całkowitą
odPowiedzialność, nie mniej niepokoi go fakt, że na chwilę obecną tytko jedna z
komisji stałych zdecydowała się zającsię zaopiniowaniem budżetu gminy.
WÓjt zauważył, że rada musi do końca stycznia uchwalić budżet gminy,
dokument ten uzyskał pozytywne opinie Regionalnej lzby Obrachunkowej.
WÓjt zauważył, że jeśli sytuacja wewnątrz rady nie ulegnie poprawie może
zaistnieĆ konieczność zwołania sesji w sołectwie kiedy będą przyjmowane
inwestycje istotne dla wioski wówczas mieszkańcy będą mogli przyjśći przyjrzec
się podejmowanym decyzjom.
wójt podkreślił, że osoby publiczne muszą liczyć się z faktem, ze są
obserwowane i oceniane.
WÓjt wspomniał kilka stów o kłopotach w LKS i zapewnił zebranych, ze dołoży
wszelkich starań aby nadal funkcjonowały dziecięce i mtodzieżowe sekcje
sportowe.
> Maria Bajer poprosiła wójta o uregulowanie kwestii związanych z licznikiem
Prądu, nadmieniła że w sprawę był zaangażowany zastępca wójta. Pani Bajer
dodała, że nie ma uprawnień aby wystąpić do energetyki o zwiększenie mocy
dostawy energii elektrycznej.
> wóit zapewnił, źe zajmie się sprawą licznik zostanie przepisany na gminę.
> lwona Szlag zapytała, czy w najbliższyn;l czasie zostanie w kuchni postawiony
piec?
> WÓit potwierdził ale dodał, że najpierw musi zostać uchwalony budżet, w
którym wspomniane zadanie zostało ujęte.

Pkt 11 Zamknięcie obrad.
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący obrad podziękował

obecnym za udział w dzisiejszym wiejskim zebraniu i zamknął zebranie o
godzinie t2.30.

Protokół sporządził: Q.ąęq..%il.K.ka.
/czytelny podpis/
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